
 

Poročilo predsednika za leto 2009 
 

Na lanskoletnem Občnem zboru smo sprejeli res pester in obsežen program dela za leto 
2009 in danes smo se zbrali tukaj, da skupaj pregledamo, kako in v kolikšni meri smo ga 
uspeli izvesti.  

 
Delo društva na operativnem področju bo v nadaljevanju podrobneje predstavil naš 

poveljnik, delo posameznih komisij pa njihovi predsedniki, sam pa vam bom podal poročilo o 
delu na vseh preostalih področjih. Kljub temu, da bom povzel le najodmevnejše dogodke 
leta, pa bo poročilo letos razumljivo nekoliko daljše, saj je za nami res pestro leto. 

 
Od samega začetka leta sta vzporedno tekli aktivnosti nabave in opreme novega 

gasilskega specialnega vozila GVC 16/25 ter zaključna dela pri adaptaciji gasilskega doma. 
Dela je bilo še veliko, časa pa malo, saj smo želeli, da se stvari izvedejo do proslave. 

 
28. februarja smo izpeljali jubilejni 90. Občni zbor društva, kjer smo si zadali tudi 

obsežen program dela, povezan z našo visoko obletnico, nabavo nove gasilske tehnike in 
obnove gasilskega doma ter njegove okolice. 

 
Kmalu po občnemu zboru so pričele teči tudi priprave na veliko slovesnost v počastitev 

obletnice. Tudi v zvezi s proslavo je bilo dela res ogromno, veseli pa dejstvo, da je bil cilj, da 
se naloge porazdelijo med večje število članov, tudi korektno izpolnjen. 

 
17. maja smo tako izvedli osrednjo slovesnost v počastitev 90. obletnice delovanja 

našega društva, katere se je udeležilo lepo število krajanov, manjkalo pa ni niti visokih 
gostov. Skupaj je bilo prisotnih preko 500 ljudi. Glede na odzive udeležencev smo lahko 
ponosni in veseli, da nam je uspelo izpeljati res kvalitetno proslavo, saj v programu ni 
manjkalo ne kulture, ne slavnosti in tudi ne zabave. Piko na i je zagotovo predstavljala tudi 
brezplačna pogostitev za vse udeležence proslave, s čimer smo se hoteli zahvaliti predvsem 
našim krajanom in sponzorjem za njihovo pomoč in sodelovanje v teh letih pred obletnico. 
Na proslavi je bilo podeljenih tudi kar nekaj priznanj sponzorjem, društvom in našim najbolj 
aktivnim članom. 

 
Tik pred proslavo smo uspešno zaključili glavna dela v zvezi z obnovo gasilskega doma 

in okolice, v gasilski dom pa pripeljali novo gasilsko vozilo GVC 16/25. Obe pridobitvi sta bili 
predstavljeni in prevzeti na sami slovesnosti, domači župnik pa ju je blagoslovil z željo, da 
nam bosta dobro in dolgo služili. 

 
Kot eno izmed pomembnejših zadev mojega udejstvovanja pri tem društvu pa vsekakor 

štejem uspešen dogovor in realizacijo odkupa zemljišč od našega soseda Hribernika, s čimer 
smo pridobili gasilski dom na svoji zemlji, poleg tega pa smo uspeli pridobiti še nekaj 
dodatnega zemljišča na vzhodni strani, kar nam omogoča lažji izvoz iz garaže, ter na 
zahodni strani nekaj dodatnega parkirnega prostora. Ujeli smo še ravno zadnji vlak, saj 
kmalu po tem tega posla zaradi finančne situacije na Občini, ki nam je tukaj res šla na roko, 
tega problema ne bi mogli več rešiti in vsi dogovori ter že izvedene aktivnosti bi bile zaman. 
Zaključek te 60-letne problematike si zagotovo lahko štejemo kot velik uspeh. 

 
Uspešno smo sodelovali tudi s Krajevno skupnostjo Sv. Duh, ki je v času pred proslavo 

uredila tudi igrišče ob gasilskem domu in asfaltirala prej omenjene nove površine ob 
gasilskem domu, da je vse skupaj izgledalo še bolj urejeno in dogodkom primerno. 

 
Že v času pred proslavo so se začele aktivnosti glede odprodaje starih gasilskih vozil 

TAM 130 in TAM 80. Medtem ko s strani slovenskih društev ni bilo posebnega zanimanja pa 
so velik interes že takoj v začetku pokazala društva iz sosednje Hrvaške. Ceno so si kar 



 

sami dvigovali in na koncu smo se odločili, da obe vozili prodamo gasilskemu društvu Muć iz 
zaledja Splita. Po opravljenih ogledih vozil, plačilu kupnine in ureditvi vse potrebe carinsko-
izvozne dokumentacije in zavarovanja smo 3. julija uspešno izvedli še primopredajo. Kupci 
so bili zelo zadovoljni s stanjem naših vozil, mi pa z dobljeno kupnino. Vozila so uspešno 
prepeljali v njihovo društvo in nas povabili, da se čim prej tudi mi oglasimo pri njih v Muću. 

 
Prvi termin za gasilsko veselico nam je, kot je to že v navadi, odplaknilo slabo vreme, je 

pa zato uspelo v drugem poskusu. 5. julija smo tako izpeljali novo uspešno gasilsko veselico 
z ansamblom Čuki. Tudi na ta dan nam je sicer ponagajalo vreme, ki je pregnalo nekaj 
obiskovalcev, vendar pa je prireditev kljub vsemu uspela v vseh pogledih. Je pa res, da 
imamo vse večje težave glede aktivnosti po prireditvi, na kar sem opozarjal že na upravnem 
odboru in glede tega se bo potrebno še resno pogovoriti, saj je tudi pospravljanje 
prireditvenega prostora enakovreden del organizacije in izpeljave veselice in prav je, da ta 
del ne leži le na ramenih nekaj posameznikov, vendar o tem več še na naslednjih sejah 
Upravnega odbora društva. 

 
Povsem po naključju sem pri prebiranju Starološke kronike odkril tudi točen datum 

ustanovitve našega gasilskega društva, ki nam doslej ni bil znan. Tam je namreč zapisano, 
da je bilo naše društvo ustanovljeno v nedeljo, 13. julija 1919. Na ta datum smo tako letos 
kar pred gasilskim domom pripravili manjše praznovanje za naše člane. 

 
Že ob začetku dogovarjanj o prodaji starih vozil smo seveda začeli razmišljati tudi o 

nabavi novega, nadomestnega vozila. Glede na kategorizacijo društva je za naše društvo 
poleg GVC potrebno še vozilo za prevoz moštva GVM-1. Glede na ponudbe in pogoje iz 
tipizacije GZS smo se odločili za nakup kombija znamke Opel, ki so nam ga v GVM-1 
predelali v podjetju Gasilska vozila Pušnik, enako kot GVC. Naj povem, da smo to novo 
vozilo in opremo zanj finančno v celoti pokrili s pridobljeno kupnino za stara vozila, saj bomo 
v prihodnjem letu lahko kandidirali tudi za pridobitev povratnih sredstev z naslova 
sofinanciranja gasilskih vozil, ki ga izvaja URSZR. 

 
Novo vozilo za prevoz moštva je v gasilski dom v operativni sestavi prispelo 2. oktobra, 

poleg uporabe v operativne namene pa bo primerno tudi za prevoz naših članov na druge 
aktivnosti, tudi tistih najmlajših, ki jih s starimi vozili, glede na cestno prometne predpise niti 
ne bi smeli več prevažati. 

 
V oktobrski številki revije gasilec so uspeli objaviti tudi kar obširno poročilo o izvedbi 

naše slovesnosti. Ker smo v poročilu objavili tudi imena sodelujočih, smo kopije objavljenega 
članka razposlali omenjenim in se jim tako še enkrat zahvalili za njihovo sodelovanje. Tu 
mislim predvsem na  cerkveni pevski zbor, folklorno skupino, moderatorja prireditve ipd. 

 
Kot nek poseben spomin na našo obletnico smo se odločili izdelati tudi družabno igro 

»spomin«, narejeno na gasilsko tematiko in povezano z našim društvom, katero je prejelo 
vsako gospodinjstvo na našem območju, podarili pa ga bomo tudi drugim našim sponzorjem 
in vsem, ki nam pri delu kakorkoli pomagajo. 

 
14. novembra zgodaj zjutraj se nas je sedem članov odpravilo na obisk k gasilcem v 

Muć, kamor smo prispeli po dobrih 6 urah. Kolegi iz Dalmacije so nam najprej pokazali 
njihove prostore za delo, gasilsko opremo, potem pa še teritorij njihovega delovanja. Sledilo 
je kosilo in izmenjava mnenj, izkušenj, itd. Ob koncu smo si izmenjali spominska darila, 
poslovili pa smo se z obljubo, da se srečujemo tudi v bodoče. Vsi udeleženci smo bili nad 
srečanjem navdušeni. Pričakujemo, da nas v letu 2010 obišče njihova delegacija. 

  
Od proslave dalje se je nadaljevalo tudi opremljanje nove večnamenske dvorane, v 

kateri se nahajamo. Lahko rečemo, da smo že skoraj pred zaključkom, manjka še nekaj 
manjših stvari in dvorana bo primerna za uporabo v različne namene. Po sklepu Upravnega 



 

odbora jo bo moč dobiti tudi v najem za potrebe izobraževanj, predavanj, srečanj in podobno, 
saj je prav, da se dvorana, v katero je bilo vloženo kar nekaj dela in sredstev, tudi uporablja. 

 
Glede na število aktivnost v zadnjem času smo se v Upravnem odboru tudi odločili, da 

gremo letos v sofinanciranje nakupa neke praktične dobrine za vse naše člane. Odločili smo 
se za nakup kvalitetnih jaken – windstoperjev, za nakup katerih se je odločila večina članov. 
Priznati moram, da smo si v zvezi s tem naložili kar precej dela, težave pa nam je povzročala 
še neredna in nezanesljiva dobava. No na koncu smo stvari izpeljali kakor smo si želeli in 
tudi odziv novih lastnikov jaken je na koncu pokazal, da smo se odločili pravilno. 

 
Preko celega leta v okviru Gasilske zveze Škofja Loka in v okviru občinskega gasilskega 

poveljstva Škofja Loka potekajo razne slovesnosti, ki se jih naši gasilci redno udeležujejo. 
Tradicionalna je udeležba pri sv. maši ob praznovanju svetnika in zavetnika gasilcev sv. 
Florjana ter ob proslavah OGP in Gasilske zveze.  
 

Kot vsako leto smo tudi leto 2009 zaključili z raznosom gasilskih koledarjev in splošno 
nabiralno akcijo prostovoljnih prispevkov po gospodinjstvih na našem operativnem območju, 
ki je poleg veselice glavni vir financiranja našega delovanja.  

 
Za nami je zagotovo eno od najaktivnejših let v zgodovini našega gasilskega društva. 

Projekti in naloge, ki smo se jih lotili, so bili zelo zahtevni, lahko rečem, na meji 
prostovoljstva, saj jih je bilo treba opraviti profesionalno, z veliko znanja, vanje je bilo 
potrebno vložiti tudi ogromno časa. Zato bi se na koncu rad zahvalil vsem aktivnim članom 
društva, ki ste tako ali drugače pomagali pri naših aktivnostih skozi celo leto. Zahvala velja 
tudi vsem tistim, ki ste ali so nam finančno pomagali.  

 
Tudi  bodoče nas čaka še veliko dela, predvsem si želimo novega zagona pri delu z 

mladimi in pri vključevanju novih članov v operativno enoto društva. Na novo pridobljena 
tehnika in prostori so nam pri tem lahko v dodatno pomoč in motivacijo, zato se vsem skupaj 
priporočam za sodelovanje tudi v prihodnje in vam želim, da bi vam pri vašem delu pomagalo 
tako vaše znanje kot tudi naš zavetnik Sv. Florjan. 

 
Z gasilskim pozdravom »Na pomoč!« 
 
 
V Virmašah, 6. februarja 2010 Predsednik PGD Virmaše – Sv. Duh 

vgč II. Igor Juričan l.r. 
 
 


